
Rada Miejska                                                                                               
w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł   Nr  XXV/2012 

z XXV-tej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 20 listopada 

2012 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 13:30  , a zakończono o godz. 14:40 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
-  Burmistrz Miasta                                    -  Józef Blank 

-  Zastępca Burmistrza                                -  Damian Artuszewski 

-  Skarbnik Miasta                                       - Aneta  Gołębiowska 

-  Adwokat                                                   - Tomasz Kwiatkowski 

-  Pracownicy Urzędu Miejskiego               - Iwona Laskowska, Bogumił Kurowski, ,Grzegorz   

                                                                       Orzeł, Dorota Osińska, Dariusz  Sobaszkiewicz 

- Radny Powiatu                                          - Romuald Koszewski 

- Przewodniczący Młodzieżowej Rady       - Kacper Kłosowski 

  Miasta Nowego Miasta Lubawskiego 

Porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad.          

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z XXIV-tej sesji Rady Miejskiej. 

5.  Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  

6.  Interpelacje i zapytania radnych. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady Miejskiej w Nowym     

      Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy  

      Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2012. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków  

      transportowych. 

10. Informacja  o podmiotach wyznaczonych i obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu  

      wykonywania pracy oraz opinia dotycząca potrzeb Sądu Rejonowego w Nowym Mieście  

      Lubawskim  w zakresie wykonywania pracy przez skazanych. 

11. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

12. Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 

13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

14. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  dokonał otwarcia XXV-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych, a 

więc Rada może podejmować uchwały. 

Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego- J. 

Szczepańskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie  
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( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu)  wybrała radnego – J. Szczepańskiego na 

sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja odczytał wniosek Burmistrza Miasta o  

wprowadzenie zmian w porządku obrad sesji: 

- wprowadzenie  pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady 

Miejskiej w  Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  

budżetu  Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  rok  2012, 

- zdjęcie pkt 9. Informacja  o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012, 

stanowiący zał. nr 3 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja poddał pod głosowanie wprowadzenie  

pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady Miejskiej w  

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  rok  2012. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) wprowadziła 

powyższą zmianę do porządku obrad. 

Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja poddał pod głosowanie zdjęcie pkt 9. 

Informacja  o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012. 

Rada Miejska przy 13 głosach „za” i 1 przeciw wprowadziła powyższą zmianę do porządku 

obrad. 

Rada Miejska nie wniosła innych zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XXV-tej sesji Rady 

Miejskiej. 

Ad. pkt. 4 
Protokół z XXIV-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w pok. nr 36  Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej  sesji – radny A. Straus  nie zgłosił uwag  do protokołu. 

Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  

Protokół z XXIV-tej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską  jednomyślnie przyjęty. 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił informację  z działalności międzysesyjnej  w zakresie 

bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Informacja została przyjęta przez Radę. 

Ad. pkt. 6 

Radni nie złożyli  na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni  wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radny – P. Jankowski 

-  Czy i w jakich szkołach były osiągnięcia indywidualne, informacja o stanie zadań 

oświatowych nie zawiera danych na ten temat? 

Radny – K.Hoppe 

- poinformowania o dalszym sposobie dojeżdżania przez samochody  do oczyszczalni 

ścieków z uwagi na to, że zalecenia dotyczące dojeżdżania  ul. Działyńskich  funkcjonowały 

przez 1 tydzień.   

Ad. pkt. 7 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił  Przewodniczący Komisji –  

- J. Oelberg. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na  rok  2012. 

W wyniku dyskusji Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu)  podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXV/175/2012 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Pozytywną opinię Komisji  Budżetu i  Finansów oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego – K. Hoppe. 

W dyskusji głos zabierali w sprawie: 

Radny – P. Jankowski 

- porównania dochodów z podatku za 2012 r.  z projektem na 2013, r. W związku z tym, iż w 

projekcie budżetu nie są one przedstawione syntetycznie zwróciłem się o przedstawienie tych 

danych do p. Skarbnik, 

- co jest powodem braku podwyżki od budowli: sieci cieplnej, gazowej i kanalizacyjnej? 

Burmistrz – J. Blank 

-inflacja wyniosła 4,1%, a wzrost podatku 4%. Dochody z podatku można  wyliczyć, a jeżeli 

jest problem to radny otrzyma odpowiedź na piśmie. 

- PGKiM sp. z o.o.  realizuje wiele zadań. Nie wprowadzono podwyżki podatku od budowli, 

aby mogło dalej realizować inwestycje, które wcześniej wykonywane były z budżetu miasta. 

Dotychczas zrealizowało sporo zadań. 

Radny – P. Jankowski 

Od zeszłego roku sytuacja się zmieniła, gdy z wszedł drugi gracz. Jest to zakład ciepłowniczy 

przy ul. Żwirki Wigury. Dlaczego mamy forować spółkę gminną, która ma generować zyski, 

a nie żerować na podatkach. Mam domniemanie, że ta obniżka była skierowana nie do 

PGKiM, a do drugiego gracza.  

Burmistrz – J. Blank 

stawka ciepła by uderzyła w naszych mieszkańców. Niegodne jest, aby na tym etapie była 

insynuacja o drugim graczu. Sieci niech przybywa, również kanalizacyjnych i 

ciepłowniczych. Dopóki są realizowane zadania byłoby niedorzecznością, abyśmy blokowali 

rozwój. 

W wyniku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

W wyniku dyskusji Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 przeciw  podjęła uchwałę w tej 

sprawie. 

Uchwała Nr XXV/176/2012 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt. 9 

Pozytywną opinię Komisji  Budżetu i  Finansów oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego – K. Hoppe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu)   podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXV/177/2012 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił : 

- pismo przewodnie Burmistrza Miasta Nr 0R. 033.107.2012 z dnia 12.11.2012 r. 
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-opinię  Prezesa Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim dotyczącą potrzeb Sądu 

Rejonowego  w zakresie wykonywania pracy przez skazanych, 

- informację Burmistrza Miasta Nowego Miasta Lubawskiego o podmiotach wyznaczonych  

do wykonywania kary ograniczenia wolności oraz pracy społecznie użytecznej przez  

skazanych. 

skierowane do Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pisma stanowią zał. nr nr 8-10 do protokołu. 

 Rada Miejska przyjęła powyższą informację do wiadomości, nie wnosząc uwag. 

Ad. pkt. 11 

Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pisma: 

- Naczelnika Urzędu Skarbowego, 

-Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim,  

- Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego, 

skierowane do Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie oświadczeń 

majątkowych za rok 2011. 

Pisma stanowią zał. nr 11-13 do protokołu 

Ad. pkt.12 
Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili  informacje  o pracach komisji: 

Komisji Budżetu i Finansów  - Jarosław Oelberg, 

Komisji Rozwoju Gospodarczego – Krzysztof Hoppe, 

Komisji Problematyki Społecznej- Jerzy Szczepański, 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – Zbigniew Ewertowski, 

Komisji Rewizyjnej – Adam Kłosowski. 

Ad. pkt. 13 

Na ustne zapytania radnych odpowiedzi udzielili:  

Burmistrz -J. Blank 

- odnośnie dojazdów do oczyszczalni ścieków  były prowadzone rozmowy z Prezesem 

PGKiM sp. z o.o. Po tych rozmowach nastąpiła poprawa. Jest to sygnał, że sytuacja powróciła 

do stanu poprzedniego. Wrócimy do rozmów. Nie możemy zabronić dojeżdżania do 

oczyszczalni ścieków bez zmiany organizacji ruchu, a obecnie możemy tylko prosić. 

Kier. Ref. Oświaty, Kultury i Sportu – D. Osińska 

Na posiedzeniu komisji zaprezentowane zostały informacje, które naszym zdaniem były 

istotne, aby ocenić stan oświaty gminy. Urząd jest w posiadaniu wyników konkursów i 

olimpiad. Zdecydowaliśmy, aby danych osobowych nie umieszczać w kontekście informacji, 

które były przekazane. Jeżeli chodzi o nauczycieli, to kilkakrotnie uczestniczyłam przy 

wręczaniu nagród. 

Radny P. Jankowski 

zapytał jaka  jest forma nagród nauczycielskich? 

Kier. Ref. Oświaty, Kultury i Sportu – D. Osińska 

dodatki motywacyjne, nagrody okolicznościowe, list gratulacyjny. 

Radny –K. Hoppe 

Zlecenie odnośnie dojazdów było zasadne. Nie wnoszę o zmianę organizacji ruchu. 

Nawierzchnia jezdni jest tragiczna w związku z czym pękają regipsy na ścianach. 

Ad. pkt. 14   
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XXV-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz  obrad:                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Jerzy Szczepański                                                                               Marcin  Deja 
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